


Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Rekreacji w Przecławiu bez regulaminu jest ryzykowne. 
Wójt poinformowała, że może być taka sytuacja że Dyrektor GOKSiR wewnętrznie ten regulamin 
wprowadzi, a radni zatwierdzą go uchwałą. Najlepiej byłoby aby mecenas Adamiec się w tej kwestii 
wypowiedział. 
Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę w obradach Komisji Oświaty i Kultury. 
Po wznowieniu obrad w pracach Komisji Oświaty i Kultury uczestniczą wszyscy członkowie Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Krzysztof Przewoźniak zwrócił się do radcy prawnego Pana 
Jerzego Adamca o wydanie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów 
korzystania z obiektów zlokalizowanych na terenie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 
mieszczącego się przy ulicy Rekreacyjnej l w Przecławiu wraz z załącznikami. 

Pan Jerzy Adamiec stwierdził, że tego typu regulaminy są wbrew pozorom dość trudnymi 
aktami prawnymi dlatego, że rada powinna się zajmować tylko takimi kwestiami, które nie są już 
uregulowane w powszechnie obowiązujących przepisach prawa, a takich kwestii jest bardzo dużo. W 
nowszych orzeczeniach sądy czy wojewodowie dochodzą do wniosku, że zapisy, które do tej pory były 
w regulaminach dość powszechnie stosowane, jednak są w jakiś ustawach i dodatkowo nie powinno się 
ich regulować. Nawet kwestia zakazu spożywania alkoholu i palenia papierosów. W nowszych 
orzeczeniach stwierdza się, że to uregulowane w ustawie o alkoholizmie i w związku z tym rady nie 
powinny tego umieszczać. Ponadto wszelkie zapisy dotyczące odpowiedzialności prawnej nie są 
właściwe aby je zamieszczać w takim regulaminie. Radni powinni tylko ograniczać się do wskazania 
jak się zachować na terenie obiektów. Skomplikowanym i dość nowym tematem jest kwestia 
monitoringu. Najnowsze rozstrzygnięcia nadzorcze wojewodów wskazują, że kwestia monitoringu jest 
ujęta w ustawie o samorządzie gminnym i w związku z tym nie powinno się w regulaminie odnosić do 
monitoringu w ogóle. Jest to na podstawie ustawy. Pan Jerzy Adamiec poinformował, że art. 9a ustawy 
o samorządzie gminnym w sześciu ustępach dość szczegółowo nonnuje jak można monitorować, w
jakim zakresie, jakie uprawnienia co się robi z nagraniami itd. To zdaniem wojewodów jest regulacją
prawną, która już wyklucza, żeby radni od siebie coś dodawali. Pan Jerzy Adamiec zaproponował
poprawki do przedmiotowego projektu uchwały, które zostały omówione przez radnych.
Wszystkie zmiany zaproponowane przez mecenasa Jerzego Adamca zostały jednogłośnie wprowadzone
do projektu uchwały. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania z obiektów
zlokalizowanych na terenie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji mieszczącego się przy ulicy
Rekreacyjnej 1 w Przecławiu wraz z wprowadzonymi poprawkami został pozytywnie zaopiniowany
przez członków Komisji Oświaty i Kultury.

4. Zaopiniowanie planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na I półrocze 2020 roku.
Plan pracy na I półrocze 2020 roku został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.

5. Wolne wnioski.

Radni zapoznali się z wnioskiem o dofinansowanie przedstawionym przez Pana                           
przedstawiciela Stowarzyszenia Łąka. Stowarzyszenie ma na celu propagowanie ekologii, ochrony 
środowiska uświadomienia zmian następujących w klimacie głównie poprzez edukację i rozrywkę. W 
planach jest więc zorganizowanie Łąka Festiwal 2020, który odbyłby się na terenach obok Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Przecławiu.
Radni zapoznali się z harmonogramem oraz kosztorysem Łąka Festiwal 2020.
Wniosek o dofinansowanie Łąka Festiwal 2020 w kwocie 158 tysięcy złotych został zaopiniowany 
przez członków Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie negatywnie.

6. Zamknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem wszystkich zagadnień Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury o godz. 
15.05. zakończył posiedzenie.
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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